
     Zápis ze 18. jednání ZO Bory 29. 4. 2020 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Viliš Petr, Večeřa Luděk, Dostál 
Jan, Kovář Karel, Vávra Aleš, Špaček Milan, Vala Marian, Kaštanová V., Mgr. Chalupa M. 
 
Omluveni: Ing. Necidová M., Doležal P. 
Nepřítomní: Kotačka L. 
 
Hosté: občané Borů 
 
1. Zahájení zasedání:  

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. Jednání je usnášeníschopné. 

 
Usnesení č. 1/18 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Kovář K., Večeřa L. 
 
Hlasování:  
Pro:    10   Proti:    Zdržel se: Kovář K,  Večeřa L. 
Usnesení č. 2/18 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Kováře Karla a Večeřu Luďka. 
 
3. Schválení programu jednání: 
 

1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Kontrola usnesení z minulých RO 
5. Kontrola usnesení z minulého ZO 
6. Rozpočtové opatření č. 2/2020 
7. FMP 
8. CČ 
9. Zpráva audit 
10. Zástava pozemku-schválení smlouvy 
11. Věcné břemeno-přípojka Eonu 
12. POV 
13. OPŽP – chodník „Na Hraničkách“ 
14. ZŠ-dotace web ZŠ 
15. Plán mobility 
16. VŘ – sběrná hnízda – stavební část 
17. Žádosti 
18. Různé 



 

19. Závěr 
Starostka navrhla hlasovat o schválení programu jednání ZO. 
 
Hlasování:  
Pro:   12    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 3/18 ZO: ZO schválilo program jednání. 
Dostavil se Kotačka L. počet členů ZO je 13. 
 
4. Kontrola usnesení z jednání RO. 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO z dne 21.2., 4.3., 11.3., 12.3. a 22.4.2020. 
Špaček M.: opět nebyla řečena jména žadatelů, kterých se žádosti týkaly, bylo uvedeno mnoho 
                   parcel, ale ne koho se týkají 
Starostka: místostarosta opomněl uvést jména pouze u posledních dvou žadatelů. K jednomu 
žadateli je několik usnesení, týká se výstavby nových rodinných domů, tak rada vydává několik 
souhlasů, proto je čteno hodně parcel, ale některé se opakují. Týkalo se to žadatelů xxx a xxx. 
Večeřa L.: nepřečetl jen dvě jména žadatelů, jinak ostatní jména byla uvedena. 
 
Usnesení č. 4/18: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 21.2., 4.3., 11.3., 12.3. a 
                             22.4.2020. 
     
5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 
      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 21.2.2020. 
      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 5/18 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 21.2.2020. 
 
 
6. Rozpočtové opatření č. 1/2020 
    Starostka navrhla hlasování o schválení rozpočtového opatření č. 2/2020 ve výši 2.167.339,-  
    Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 13        Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 6/18 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 2/2020 ve výši 2.167.339,- Kč. 
Příloha č. 1-RO č. 2/2020 
 
7. FMP-Fond malých projektů 

a) ZO ČSOP-Karneval 2020 požadovaná částka 4.000,- Kč 
 
Hlasování: 
Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7a/18 ZO: ZO schválilo dotaci z FMP 2020 pro ZO ČSOP-Karneval 2020 ve 
                                      výši 4.000,- Kč. 
 

b) SDH-Pálení čarodějnic 2020 požadovaná částka 3.200,- Kč 



 

Starostka: z důvodu zákazu shromažďování velkého množství lidí se letošní pálení čarodějnic 
nebude konat, kdyby hasiči pořádali během roku nějaké jiné setkání pro lidi, mohou si požádat 
o příspěvek v podzimní výzvě FMP. 
O žádosti se nehlasovalo. 
 

c) Sdružení pro Cyrilov, z.s.-Tradiční řemesla na pouti požadovaná částka 5.000,- Kč 
 
Hlasování: 
Pro:  12   Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 7c/18 ZO: ZO schválilo dotaci z FMP 2020 pro Sdružení pro Cyrilov-Tradiční 
                                      řemesla na pouti ve výši 5.000,- Kč. 
 
 d) TJ Družstevník-Memoriál S. Ochrany požadovaná částka 12.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7d/18 ZO: ZO schválilo dotaci z FMP 2020 pro TJ Družstevník-Memoriál S. 
                                      Ochrany ve výši 12.000,- Kč. 
 
 e) Křížová B.-Zájezdy 2020 požadovaná částka 4.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 7e/18 ZO: ZO schválilo dotaci z FMP 2020 pro Křížovou B.-Zájezdy 2020 ve výši 
                                     4.000,- Kč. 
 
  
8. CČ-celoroční činnost 
 a) SDH-smlouva 
     
Hlasování:  
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8a/18 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 2/2020 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost pro SH ČMS-SDH Bory. 
 

b) SDH-požadovaná částka 30.000,- Kč. 
     
Hlasování:  
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8b/18 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost ve výši 30.000,- Kč pro SH 
                                      ČMS-SDH Bory. 
 
 
  



 

c) Komunitní škola-smlouva  
 
Hlasování: 
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8c/18 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 8/2020 o poskytnutí dotace na 
                                      celoroční činnost pro Komunitní školu Bory. 
 

d) Komunitní škola-požadovaná částka 15.000,- Kč. 
     
Hlasování:  
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 8d/18 ZO: ZO schválilo dotaci na celoroční činnost ve výši 15.000,- Kč pro 
                                      Komunitní školu Bory. 
 
9. Zpráva audit 
    Starostka: zpráva Vám byla zaslaná emailem, abyste si ji mohli pročíst. Máte k ní nějaké 
    dotazy nebo připomínky? Navrhuji hlasovat o schválení Zprávy o výsledku přezkoumání 
    hospodaření za rok 2019 bez výhrad.  
 
Hlasování: 
Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 9/18 ZO: ZO schválilo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2019 
                                    bez výhrad. 
 
10. Zástava pozemku-schválení smlouvy 
      Starostka: Obec prodala p. č. 75/12, k. ú DB pro výstavbu rodinného domu xxx. Podle kupní 
smlouvy mohou kupující zastavit tuto parcelu pouze se souhlasem obce. Navrhuji hlasovat o 
vydání souhlasu se zástavní smlouvou k nemovitosti p. č. 75/12, k. ú DB. 
 
Hlasování: 
Pro:   12    Proti:     Zdržel se: Vávra P. 
Usnesení č. 10/18 ZO: ZO schválilo uzavření zástavní smlouvy k nemovitosti p. č. 75/12, k. ú 
                                      DB. 
 
11. Věcné břemeno-přípojka Eonu 
      Starostka: máme žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
      pro vybudování přípojky elektrické energie pro odběrná místa Cyrilov č. p. 22 a č. p. 26 
dotčené budou obecní parcely č. 1410 a 1329/4, k. ú HB. Jen se mi nelíbí, že chtějí silnici 
překopat. 
Vala M.: na protlak pod silnicí tam není dostatek místa. 
Kovář K.: jde o to, aby při opravě silnici nezaplácli něčím jen tak, aby byla oprava udělaná 
                 pořádně. 
Viliš P.: to je pro kolik domů? Tak ať udělají protlak v místě, kde to jde, budou mít delší vedení, 
ale nezničí silnici. 



 

Špaček M.: silnice už se nikdy nepodaří opravit, tak aby to nebylo znát. 
Vala M.: domy v tom místě jsou postaveny těsně u silnice a není tam dostatek místa pro protlak. 
Večeřa L.:  obec si to může dát do podmínek, jak pozemek upravit. 
Vávra A.: dát do podmínek upravit pozemek do původního stavu s nějakou zárukou, aby ta 
oprava nějaký čas vydržela. 
Kotačka L.: to se propadne vždycky. 
Starostka: navrhuji hlasování o uzavření smlouvy s tím, že budu požadovat protlak pod silnicí 
a když to nebude technicky možné, tak uvedení silnice do původního stavu.  
 
Hlasování: 
Pro: 13     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č.  11/18 ZO: ZO schválilo uzavření smlouvy č. 1030055797/001 o smlouvě budoucí 
                                      o zřízení věcného břemene za podmínky upřednostnění protlaku pod 
                                      silnicí, případně uvedení silnice do původního stavu. 
 
 
12. POV-Program obnovy venkova 
Starostka: na opravu školních toalet v prvním podlaží v budově OÚ jsme žádali dotaci z Fondu 
Vysočiny z programu Naše škola.  Dotaci z POV jsme chtěli původně použít na opravu toalet 
ve druhém patře, ale do podání žádosti nestihne projektant zpracovat dokumentaci a zároveň 
získat stavební povolení. Pokud škola nedostane dotaci tak z POV opravíme WC u jídelny, ale 
když ji dostane tak co s dotací z POV? Výletiště také ještě není papírově zpracované. Z POV 
dostaneme 127.000,- Kč a minimálně stejnou částkou je spoluúčast obce. 
Napadla mě oprava márnice na hřbitově HB. Otázka je, zda tu budovu vůbec opravovat? Bude 
využitá? Rozpočet na opravu márnice je od Ing. Necidové  410.000,- Kč, ale jsou tam věci, 
které by nemusely být nutně hned opraveny, takže bychom se finančně mohli do této akce vejít. 
Zatím si to nechte projít hlavou, ještě se k tomuto bodu vrátíme. 
 
13. OPŽP-chodník „Na Hraničkách“ 
      Starostka: chodníky kolem hlavních silnic v HB i DB, máme téměř dokončen projekt. Před 
podáním žádosti o dotaci je vhodné absolvovat konzultaci na SFDI v Praze, termín konzultace 
se nám podařil zamluvit na 15.6.2020. V HB je potíž, kudy chodník povede. Původní návrh 
počítal s vybudováním chodníků s dvojím přecházením silnice. Chtěla bych ale, aby chodník 
vedl v jednom kuse od kostela dolu, kolem xxx a dále až nahoru nad hřbitov. Jediný zádrhel je, 
že prostor kolem domu pí xxx, který není obecní. Pan xxx předběžně souhlasí s výměnou 
pozemku za obecní pozemek Dále by obec na vlastní náklady udělala úpravu tarasu, je nutné 
jej zvednout-nyní je „utopený“ pod terénem chodníku. Řešili jsme ještě na místě s panem xxx 
a projektanty propustek u potoka, který vede přes zahradu pí. xxx, aby při velkém dešti 
nedocházelo k zatopení jejich zahrady a stodoly. Projektanti navrhli, že by problém mohla 
vyřešit šachta, která by byla asi o půl metru hlubší, kam by se zachytával případný písek a štěrk. 
Pravidelně by se čistila, aby nedocházelo k zanášení nynějšího potrubí. 
Špaček M.: jaký bude přístup k potrubí, bude tam zabudovaná roura nebo přemostění? 
Starostka: byla by tam šachta v chodníku, bude tam poklop, který se otevře pro čistění 
technikou. Na silnici směrem k hřišti musí být vybudována přechodová zóna, ne klasický 



 

přechod pro chodce. Ještě je jedna věc k dořešení, xxx mají zaplocenou část obecního pozemku. 
Zřejmě budou muset uhnout s tarasem alespoň o metr. Domluvím si s nimi osobní schůzku na 
místě.  
Vala M.: tento návrh chodníku se mi líbí, silnice se bude přecházet pouze jednou.  
Špaček M.: je to dobré řešení, přecházet silnici sem tam je nesmysl. 
Starostka: chtěla bych ještě umístit zpomalovací radar, provoz kolem hřbitova je šílený a auta 
rozhodně nejezdí 50 km. 
Špaček M.: bylo by dobré dát nahoru značku 30, to si každý rozmyslí, překračovat rychlost. 
Viliš P.: v životě jsem neviděl v obci policii, že by tady dávali pokuty za překročení rychlosti. 
Kdo jede směrem od xxx 50? Kdyby tady párkrát někoho vybrali, tak si to řidiči rozmyslí. 
Vávra A.: cesta z lomu je krajská nebo obecní, ta stopka a tam je už nečitelná.  
Vala M.: dobře funguje radar v Laštovičkách, ten ukáže i SPZ auta a to řidiče také zbrzdí. 
Kaštanová V.: retardéry by možná auta zpomalily. 
Viliš P.: retardéry by chtěl každý, ale ne před svým barákem, protože, když se přes ně přejíždí, 
tak do dělá randál. Nechal bych tady ty policajty, ať dají pár pokut. Postihlo by to i řidiče 
přetížených aut z lomu a třeba by je to ponaučilo. 
xxx.: retardéry jsme chtěli u nás v ulici. Zájem byl tak půl na půl na konec nedošlo k domluvě. 
Dal bych na „Benátka“ mobilní váhu, aby jednou za čas přetížená auta zvážila. 
Starostka: pozvu na jednání rady zástupce z vedení lomu. Musíme vyřešit problémy, které jsou 
s provozem lomu spojeny. Ať je to zanášení potoka, silnice, domy kolem silnic, nedávno byl 
v lomě tak silný odstřel, že jsme to cítili až ve druhém patře OÚ, dva občané z obce mi poté 
volali, co se to děje, že jim to otřáslo domem. 
Viliš P.: kolik stojí radar? 
Starostka: od 40-80 tisíc i více. 
Špaček M.: bylo by dobré nějak právně uplatnit, kdyby radar nafotil ty, co překračují rychlost 
 
Starostka: chodníky na „Hraničkách“ máme nabídku dotace, jednalo by se o výměnu 
nepropustné plochy za propustnou. Není ale jasné, jaká bude míra podpory. Dostala jsem 
nabídku od firmy, která si dotační výzvu vykládá tak, že míra podpory je 85 %, což by bylo 
krásné. Druhý zpracovatel, kterého jsem poptávala, se ale domnívá, že pro tento účel by byla 
podpora pouze 30 %. Je možné, že první firma nabídkou klame, čekáme na vyjádření 
poskytovatele dotace, který z výkladů je správný. Pokud by bylo možné opravdu získat vyšší 
dotaci, zahájila bych přípravné práce pro podání žádosti.  
 
 
14. ZŠ-dotace web ZŠ 
      Starostka: dotace na tvorbu nových webových stránek školy, poskytovatelem je Kraj 
      Vysočina-Informační a komunikační technologie 2020. Plánovaná celková částka projektu 
je 34.730,- Kč. Dotace 60%, vlastní podíl školy 40% (13.892,- Kč). Vlastní podíl bude hrazen 
z rozpočtu školy. Současné webové stránky školy jsou již zastaralé, nejsou aktualizované a 
nevyhovují současným požadavkům.  
Starostka navrhla hlasovat o souhlasu s podáním žádosti o dotaci Informační a komunikační 
technologie 2020. 
 



 

Hlasování: 
Pro:  13    Proti:    Zdržel se: 
 
Usnesení č. 14/18 ZO: ZO schválilo podání žádosti o dotaci Informační a komunikační 
                                      technologie 2020 pro ZŠ Bory. 
 
15. Plán mobility 
      Starostka: výtah na obecní úřad, jediný, kdo dává peníze je min. pro místní rozvoj, k žádosti 
o dotaci se musí doložit plán mobility-studie plán, dokument, který hodnotí veškeré veřejné 
budovy v obci a přístup k nim. Škola, budova OÚ, KD, pošta, prodejna kostely, hřbitovy. Vše 
se popíše a zdokumentuje. Plán se bude hodit i pro rekonstrukci KD nebo třeba pro výtah ve 
škole.  Mluvila jsem se starostou v obci na Blanensku, která podporu získala, ten mi doporučil 
firmu DPA s.r.o., která plán mobility zpracovávala jim. Cenová nabídka této firmy je asi 
49.000,- Kč s daní (viz podklady pro jednání ZO). Pokud chceme čerpat obdobnou dotaci, 
musíme mít dokument zpracovaný. 

Viliš P.: má ten plán nějakou životnost? Musí se obnovovat? 
Starostka: zřejmě platí doživotně, minimálně dlouhodobě. 
Kovář K.: asi to bez něj nepůjde. 
Starostka: pokud uvažujeme o výtahu, tak je to nezbytné. Navrhuji hlasovat o souhlasu se 
zpracováním Plánu mobility. 
 
Hlasování: 
Pro: 12     Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 
Usnesení č. 15/18 ZO: ZO schválilo vypracování Plánu mobility. 
  
16. VŘ-sběrná hnízda-stavební část 
      Starostka: dotaci jsme dostali ve výši 600.000,- Kč. Proběhlo výběrové řízení na kontejnery, 
je jich šest za 288.000,- Kč s daní, dále proběhlo výběrové řízení na dodání projektové 
dokumentace, na realizaci hnízd zbylo 350.000,- Kč. Je to nedostačující částka  na kompletní 
zhotovení všech tří sběrných míst. Kompletně budou vybudována místa u hřbitova v HB a na 
Cyrilově a částečně pak pod budovou OÚ, což budou jen dvě kójky. Stavební úpravy bude dělat 
firma Šoukal z Martinic-podal nejnižší nabídku, viz jednotlivé nabídky. Vyúčtováno musí být 
do konce června, stavební práce by byly dokončeny do konce května. 
Provizorně jsme umístili kontejner na bio odpad ke staré hasičce v HB. Moc se mi to umístění 
nelíbí, jestli bude zavánět, tak to bude cítit v zahrádce u hospody a při opravách hasičky bude 
také překážet. Mám řešení předělat ho pod novou hasičku. 
Kotačka L.: uvidíme, jak ho budou lidi využívat, potom bych hledal místa. Jestli se tam bude 
dávat co tam nepatří, tak bych ho hned zrušil. 
Starostka: kontejner jsem polepila popisky, co do něj patří, tak snad zabráníme tomu, aby do 
něj lidé ukládali, co nemají. 
Vávra A.: ještě bych upřesnil, že se do něj mají dávat větve o délce 5 cm, taky by mohli někteří 
pochopit, že tam mohou dávat větve o šíři 5 cm. 
Starostka: to opravím. 



 

Vávra A.: nelíbí se mi skládka ani to u hřiště, je tam všechno jídlo, větve takto u silnice 
uprostřed vesnice. 
Vala M.: zbytky jídel by měly do budoucna snad řešit kompostéry. 
Starostka: snad ano. Kompostéry budou až v zimě. Nahlásilo se nám asi 180 domů z 300. 
Nahlásili jsme zájem o 230 kompostérů, aby byly kompostéry i pro nové stavebníky. 
 
Starostka: navrhuji hlasování o souhlasu, že stavební práce sběrných hnízd provede firma 
Šoukal Martinice. 
 
Hlasování: 
Pro: 13     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 16/18 ZO: ZO schválilo, aby stavební část sběrných hnízd provedla firma Šoukal  
                                      Martinice. 
 
17. Žádosti  
     a) TJ Družstevník-oddíl stolního tenisu-příspěvek na robota na stolní tenis. Pořizovací cena 
byla asi 29.000,- Kč. 
Kaštanova V.: kolik lidí je ve stolním tenise? 
Kotačka L.: stabilních členů je asi 12 
Špaček M.: dal bych půlku. 
Vávra A.: navrhuji 10.000,- Kč 
Starostka: kdo souhlasí s příspěvkem na pořízení robota na trénovaní hry stolního tenisu ve výši 
10.000,- Kč?  
 
Hlasování: 
Pro: 13     Proti:    Zdržel se: 
Usnesení č. 17a/18 ZO: ZO schválilo dar ve výši 10.000,- Kč pro oddíl stolního tenisu 
                                        na pořízení robota na trénink hry stolního tenisu. 
 
    b) Portimo-služba Raná péče 
Starostka: poskytují sociální služby, v Borech jezdí do dvou rodin. Žádají 15000,- Kč.  
Kaštanová V.: dáme 1.500,- Kč na rodinu. 
Vávra A.: dal bych dohromady 5.000,- Kč 
Starostka: tady víme, do kterých rodin jezdí, podpořila bych je. Kdo souhlasí, abychom přispěli 
částkou 5.000,- Kč? 
 
Hlasování: 
Pro 13     Proti.    Zdržel se: 
Usnesení č. 17b/18 ZO: ZO schválilo dotaci ve výši 5.000,- Kč pro společnost Portimo, 
                                        o.p.s.-služba Raná péče. 
 
 
 
 



 

18. Různé 
      Starostka: mimořádně jsme splatili úvěr na veřejné osvětlení dle rozhodnutí ZO. Podle 
propočtů mohu říct, že část nákladů na pořízení osvětlení se vrátila úsporou energie. Úspora je 
tam výraznější. 
Špaček M.: opět upozorňuji na ucpaný kanál u xxx za jednotou, je potřeba vyčistit. 
Vala M.: pí xxx se ptala na technické věci kolem kostela, byla by potřeba natřít stříška u kostela 
v DB. 
Starostka: dobře, zařídíme to nebo ty osobně? 
Vala M.: dobře koupím barvu a natřu ji. 
Starostka: barvu samozřejmě obec proplatí. 
 
 
Starostka: ještě musíme dořešit POV:    
Kotačka L.: dodělejme hnízda pro kontejnery, když už se to bude dělat, bude tam technika, ať 
se to udělá při jedné akci. 
Starostka: je možné, že bude nutné pořídit další kontejnery na plasty a papír jsou hned plné. 
Škola přestala papír sbírat, tak se kontejnery plní rychleji.  
Vala M.: z POV by bylo možné pořídit i měřič rychlosti. 
Starostka: upřednostnila bych dodělání sběrných hnízd. Původně jsem myslela, že bychom je 
vybudovali svépomocí s pracovníky VPP, ale letos asi vůbec nebude možnost někoho na VPP 
přijmout. Národní dotace jsou již skoro vyčerpány. Je možnost čerpání z evropských projektů, 
ale ty jsou velmi přísné. Žadatelé se musejí zúčastnit školení, která se nyní neorganizují kvůli 
koronaviru. Možnost zaměstnat někoho na VPP tímto způsobem by byla až od podzimu.  
Viliš P.: to jsem říkal, že ta doba jednou skončí a nebudeme moci takto zaměstnávat lidi. 
Starostka: kdo souhlasí s tím, že v případě, že ZŠ dostane dotaci z programu Naše škola 2020-
Oprava sociálního zařízení školní jídelny, pořídíme z POV sběrná hnízda? 
 
Hlasování: 
Pro:  13    Proti:     Zdržel se: 
Usnesení č. 18/18 ZO: ZO schvaluje využít dotaci z POV na vybudování sběrných hnízd, 
                                      v případě, že bude poskytnuta dotace pro ZŠ z programu Naše škola 
                                      2020-Oprava sociálního zařízení školní jídelny. V případě, že ZŠ 
nezíská podporu na Opravu sociálních zařízení školní jídelny, využili bychom k této opravě 
program POV.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

19. Závěr 
      Starostka ukončila jednání ZO v 21.00 hodin. 
 
 
 
 
Zapsala: Dvořáková Libuše 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                Kovář Karel ________________________________ 
                                        

    
                   Večeřa Luděk________________________________  
 
 
  

Místostarosta obce – Pavel Vávra                 ______________________________ 
 

 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová          ______________________________ 
 
 
 
 


